
 

        

Protokół nr XIV/XI/19 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 28 listopada 2019 r.  

Część I. 

Sprawy proceduralne 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 16:40.      

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Małgorzata Bednarek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Romana 

Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Panią Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Panią Wiolettę 

Drangowską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, Przewodniczącego Rady Powiatu 

Pana Zbigniewa Łopusiewicza, pracowników urzędu oraz wszystkich pozostałych przybyłych 

na sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych, nieobecni: brak. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XIII/X/19 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

29 października 2019 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie, 15 głosów „za”. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

     a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2019 rok; 

     b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata  

      2019-2030; 

     c) w sprawie polityki podatkowej; 

     d) w sprawie opłaty od posiadania psów; 

     e) w sprawie opłaty uzdrowiskowej; 

     f) w sprawie opłaty miejscowej; 

     g) w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami    

     komunalnymi za rok od domku letniskowego ; 

     h) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum;  

     i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w  

     Lądku-Zdroju w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Lądku-Zdroju 

     j) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami    

     pozarządowymi; 

     k) w sprawie ustanowienia roku 2020 rokiem obchodów 75-lecia zamieszkania Polaków  

     w Lądku-Zdroju. 

4. Informacja o planie zimowego utrzymania dróg. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad. 

 



 

 

 

Część II. 

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami.  

Po krótce omówiony został przebieg następujących uroczystości i spotkań: wręczenie nagrody, 

którą zdobyła Gmina w konkursie Eko Hestia Spa, kwesta na renowację grobu dr Ostrowicza, 

Walne Zgromadzenie Klastra Energii, konferencja podsumowująca I etap odwiertu 

geotermalnego, gala na Zamku na Skale, gala Sławomira Pietrasa, obchody Święta 

Niepodległości, Konferencja polsko –czeska uzdrowisk.  

Na zakończenie Burmistrz Lądka-Zdroju zaprosił Radnych do udziału w spotkaniu 

konsultacyjno-informacyjnym z Wodami Polskimi, które odbędzie się 29.11.2019 r w 

Inkubatorze Przedsiębiorczości.  

 

Szczegóły sprawozdania znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną 

część protokołu.  

 

2. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju.  

Na początku Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Pana Zbigniewa 

Łopusiewicza, który po krótce omówił bieżące sprawy z działalności Rady Powiatu.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek 

przedstawiając sprawozdanie z działalności Rady.  

Pani Przewodnicząca omówiła po krótce wydarzenia i spotkania, w których brała udział, m.in.:  

udział w uroczystości wręczenia nagrody Eko Hestia Spa dla Gminy, spotkanie w sprawie 

obchodów 75-lecia zamieszkania Polaków w Lądku-Zdroju, udział w szkoleniu.  

Pani Przewodnicząca omówiła również po krótce korespondencję, która wpłynęła przez 

ostatni miesiąc do Biura Rady.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu.  

 

3. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2019 rok 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała pro-

jekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

8 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się”.  

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/87/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2019-2030 

 



 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 8 głosów 

„za”, 1 głos „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/88/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie polityki podatkowej 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/89/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

d) w sprawie opłaty od posiadania psów 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk poinformował, że na posiedzeniu Komisji przedstawiono 

wniosek Radnej Edyty Kolendo aby dodać w projekcie dodatkowe zapisy dot. zwolnień. Ko-

misja pozytywnie opiniowała ten wniosek o poprawkę.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o poprawkę, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/90/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie opłaty uzdrowiskowej 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/91/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) w sprawie opłaty miejscowej 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/92/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

g) w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami   

komunalnymi za rok od domku letniskowego 

 

Głos zabrał  Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk poinformował, 

że na posiedzeniu Komisji przedstawiono wniosek o poprawkę do projektu uchwały, polega-



 

 

 

jącą na zwiększeniu kwoty do trzykrotności – 507,00 zł. Komisja pozytywnie opiniowała ten 

wniosek o poprawkę.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o poprawkę, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/93/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

h) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/94/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w  

Lądku-Zdroju w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Lądku-Zdroju 

 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/95/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

j) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami   

pozarządowymi 

 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju poinformowała, że wpłynęła poprawka do 

projektu określająca kwotę przeznaczoną w budżecie Gminy na program. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o poprawkę, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/96/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

k) w sprawie ustanowienia roku 2020 rokiem obchodów 75-lecia zamieszkania Polaków 

w Lądku-Zdroju 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

wnosi poprawkę do projektu uchwały. Proponuje zmianę nazwy uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o poprawkę, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 



 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”.  

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIV/97/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

4. Informacja o planie zimowego utrzymania dróg. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją o planie zimowego utrzymania dróg na terenie miasta i 

gminy Lądek-Zdrój w sezonie 2019/2020 nie mieli uwag. 

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Głos zabrał Radny Sławomir Walentynowicz, który poprosił aby na komisjach byli obecni 

pracownicy odpowiedzialni za projekty uchwał.   

  

Radny Leszek Pazdyk zabrał głos ws. pisma z Uzdrowiska o współpracy i zaproponował 

spotkanie z Panią Prezes, Burmistrzem i Radnymi.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

 

6. Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Małgorzata Bednarek 

zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju.  

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

          (-) 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 28-11-2019 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

   28 listopada 2019 r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


